
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 4.11. 2019  
 
 
Přítomni: Ivo Kurhajec, Arch. Vít Čermák, Martin Lemon, Jan Suchomel, Markéta Pešičková,  
                 Mgr. Lenka Pavelková, Daniel Dvořák,  p. Jiří Hůrka 
 
Hosté: Veronika Kutková, Lubomír Korčák 
 
 
Komise projednala: 
 

1. Komise se seznámila se studií stavby bytového domu na pozemku č. 455/20 
    Stavební komise doporučuje prověřit, zda do změny ÚP č. 4 lze v textové části udělat změnu,   
    doplnit výklad pojmu ,,bytový dům´´, doplnit větu ,,3 podlaží + podkroví´´  
    DOVĚTKEM ,,nebo ustupující čtvrté podlaží´´.  
    Komise doporučuje zredukovat hmotu čtvrtého podlaží, hmotu vikýřů, které neustupují a vytváří  
    iluzi čtvrtého podlaží, nikoli podkroví 
 
2. Průhon 
    Komise se přiklání k variantě č. 1 a doporučuje studii rozšířit na úpravu pozemku č. 626/3 
 
 
 
 
 
 


